

EVIDENCE

OTTAWA, Thursday, February 2, 2023

The Standing Senate Committee on Fisheries and Oceans met with videoconference this day at 9:05 a.m. [ET], in camera, for the consideration of a draft agenda (future business); and, in public, to examine and report on Canada's seal populations and their effect on Canada's fisheries.

Senator Fabian Manning (Chair) in the chair.

(The committee continued in camera.)

(The committee resumed in public.)

The Chair: Is it agreed that the \$172,560 budget application for travel to Newfoundland and Labrador, Clarenville, Elliston, South Dildo and St. John's for a fact-finding mission and public hearings in St. John's be approved for submission to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration? All agreed? Okay. Thank you, senators.

The budget will now be submitted to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration to be reviewed by the Subcommittee on Senate Estimates and Committee Budgets — hopefully very soon so we can get our planning put in place. Certainly, we will have it to them as quickly as we can.

(The committee adjourned.)

TÉMOIGNAGES

OTTAWA, le jeudi 2 février 2023

Le Comité sénatorial permanent des pêches et des océans se réunit aujourd'hui avec vidéoconférence à 9 h 5 (HE), à huis clos, pour procéder à l'étude d'un projet d'ordre du jour (travaux futurs); et, en séance publique, pour examiner, afin d'en faire rapport, les populations de phoques au Canada ainsi que leurs impacts sur les pêches au pays.

Le sénateur Fabian Manning (président) occupe le fauteuil.

(La séance se poursuit à huis clos.)

(La séance publique reprend.)

Le président : Êtes-vous d'accord pour que la demande de budget de 172 560 \$ pour des déplacements à Terre-Neuve-et-Labrador — Clarenville, Elliston, South Dildo et St. John's —, afin de tenir une mission d'étude et des audiences publiques à St. John's, soit approuvée et présentée au Comité permanent de la régie interne, des budgets et de l'administration? Est-ce que tout le monde est d'accord? Très bien. Je vous remercie, sénateurs.

Le budget sera maintenant soumis au Comité permanent de la régie interne, des budgets et de l'administration pour être examiné par le Sous-comité du budget des dépenses du Sénat et des budgets de comités — très bientôt, espérons-le, pour pouvoir entamer les préparatifs. Nous leur ferons parvenir, assurément, le plus rapidement possible.

(La séance est levée.)